
                                                   

 

Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

Bemærk: Online 

 

Mødedato: 24.jan.2021 

Klokken 17.00 – 18.30 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Louise Brix Guldbrandsen, Line Christiansen, Ditte Andersen, Rikke 

Larsen, Christian Bechsgaard, Daniel Kim Køllgaard, Ditte Andersen 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Camilla Drejsig  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen, Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:-      Næstformand: - 

FRAVÆRENDE:  

17.00-17.15 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

• Punkter fra elevrådet 

- intet nyt 

17.15-17.45 Orienteringspunkter 

• Coronastatus 

- Pt har vi 97 elever i skole og 147 hjemme, 17 personaler fraværende, hvoraf 16 er 

med corona. Skoledagene fastholdes, der er derved ikke tale om skolelukninger 

trods det lave fremmøde. Hvis timetallet nedsættes, skal timerne lægges senere og 

derved hentes hjem. Vi drifter og løser opgaverne ud fra de vilkår der er. Klasser 

slås sammen, enkelte klasser arbejder hjemme sidst på dagen, personaler der er 

fremmødte dækker ekstra. Der er stor fleksibilitet hos skolens medarbejdere og der 

løftes i flok. Personalet har pt mulighed for at forberede sig hjemmefra. 

Der laves fortsat ikke fjernundervisning, men lægges opgaver ud til hjemmear-

bejde. Retningslinjerne er fortsat, at man ikke må holde ”ikke syge børn” hjemme.  

Ledelsen undersøger om der skulle være kommet nye muligheder. 

 

• Økonomi 2021 (kort orientering) 

- Pt ligger der en pulje penge, som ikke er spredt ud i budgetskemaet. Hvad mid-

lerne skal bruges til, er under drøftelse. Samtidig afventer vi status for den kom-

mende tildeling og herunder mulig forflyttelsesproces grundet faldende elevtal. 

Skolebestyrelsesformanden ytrer bekymring for den tidligere reducering af AKT res-

sourcer. Ledelsen understøtter med et ønsket fokus på to-lærerordning, samt pæ-

dagogiskledelse og AKT bistand. Skolen har indsendt ansøgning til to-lærer ordning 

for kommende skoleår til 1. og 2. klasse. 

 

• Opfølgning på BYOD (Bring Your Own Device) 

- Der er lagt opslag ud på Aula. Enkelte har henvendt sig til Jimmy og bestyrelses-

medlemmer med bekymring for ordningen, forsikringsspørgsmål, opbevaring af 

PC´er, økonomi m.m., hvilket er fuldt forventet. 



 

• Matematik – udviklingspuljen 

- Ansøgning til udviklingspuljen er gået igennem og skolen har fået midler til fire ma-

tematik klassesæt. Generelt bør skolen være bedre til at søge midler til projekter 

og særmaterialer, der kan løfte elevernes faglighed eller trivsel. 

 

• Orientering om PLC (Pædagogisk-Lærings-Center) 

- Der er bestilt inventar til PLC, og forhåbningen er at tingene kommer til marts. Når 

alt er sat op og samlet, skal der afholdes indvielsesreception.  

 

• Nye skemaer 

- Der er lavet nye skemaer. Alle timer er blevet dækket, dog har personalet mulighe-

der for at evaluerer på skemaet i løbet af den kommende måned og komme med 

bud på evt. justeringer, der kan være eleverne og undervisningen til gavn. De sid-

ste to lærer timer skal lægges.  

Gårdvagtskemaet er fortsat under udarbejdelse. 

Sammen med de nye skemaer følger nye opgaveoversigter. 

Bestyrelsesmedlem fortæller om positivt arbejde med at forberede eleverne på for-

andringerne. Stor ros til personalet. 

 

• Tilbagemelding fra Teknisk Forvaltning ift. trafikfarlig vej 

- Der er kommet respons på skrivelse til forvaltningen. Responsen er positiv, hvor 

der blandt andet kan læses, at Svallerup Landevej er blevet gjort til ”krydsningsfar-

lig vej” for alle elever uanset klassetrin. 

Bestyrelsen forfølger orienteringen og vil fortsat kæmpe for bedre trafikforhold for 

skolens elever. 

17.45-18.15 Debatpunkter 

• Skolebestyrelsesvalg 2022 

- Ledelsen følger op på, hvem der er på valg i år. Bestyrelsen har valgt at have for-

skudt valg hvert 2.år. Der sendes orientering til formanden. 

 

• Gennemgang og validering af princip for trivsel 

- Princippet blev drøftet bredt, med en enighed om at princippet er vigtigt og skal 

skrives konkret og kort. Der blev under drøftelsen kommenteret på uheldige ven-

dinger, hvad er trivsel? (fysisk og psykisk velbefindende, læringsmiljøer, adfærd, 

tryghed, fagligtrivsel m.m.), hvordan skal det sikres og formidles hvis det ikke er 

tilstede, samt forhold som har ændret sig siden princippet blev skrevet fx, intra, 

AKT, den professionelle elev m.m.  

Princippet skal danne det overordnet grundlag, hvorfra skoleledelsen og MED ska-

ber praksis og handlinger. 

Punktet tages på igen på næste skolebestyrelsesmøde. 

 

 



 

• Dialogmøde med Børn- og Familieudvalget d. 6. april – Deltagere og tema 

- Ideer: Økonomi, folkeskolestrategi, understøttelse til skoler under tilsyn, attraktive 

folkeskoler, fagligudvikling/ løft af folkeskolerne 

Ledelsen samler temaerne og uddyber og sender til bestyrelsen. Temaerne skal 

sendes til udvalget senest 9.feb. 

Bestyrelsen ønsker dialogmøde med små fora og spørgsmål til debat ved bordene, 

mere end oplæg og paneldebat. 

 

18.15-18.30 Eventuelt og kort orientering fra 

• Storteam v/Camilla Drejsig: - Der har været fokus på corona håndtering og nye skemaer 

• Elevråd: - ingen bemærkninger 

• SFO: - mange gode historier og delinger fra SFO´en på Facebook. 

• Inklusionscenter – faldende børnetal og kommende struktur og organisering 

• Ledelsen: - Line er gjort til viceskoleleder.  

• Skolebestyrelsen: - Stor ros til Jimmy for den kontinuerlige formidling om corona, restrikti-

oner m.m. 

Kommende skolebestyrelsesmøder:   

2022: 1. marts, 30. marts, 5. maj, 7. juni. 

Alle ordinære møder er fra kl.17-19. 

 


